
Zápis se zasedání vědecké rady. 
Datum : 3.11.2005 
 
Účastníci jednání:  Prof. Hřebíček, Ing. Beneš, Prof. Pavlík, Doc. Ritschelová, Doc. Slavík, Doc. 
Seják, Prof. Vyskot, Doc. Šoch, Prof. Vráblíková,  Ing. Richter, Ing. Pondělíček, Ing. Brůna, Doc. 
Blažková 
 
Program jednání:  
1.Zahájení jednání vědecké rady 
2.Nové studijní programy „Environmentální geoinformatika“ a  „Environmentální management.“ 
3. Dlouhodobý záměr 2006-2010 FŽP UJEP. 
4. Různé. 
 
1.Zahájení jednání vědecké rady 
Jednání zahájil děkan fakulty. Přivítal účastníky, informoval o programu a o rozhodnutí akreditační 
komise k předloženému magisterskému programu „ Rekultivace a revitalizace krajiny“. 
 
2.Nové studijní programy „Environmentální geoinformatika“ a  „Environmentální 
management.“ 
Studijní program „Environmentální geoinformatika“-představil Ing. Dolanský. 
Diskuze se zúčastnili : Prof. Hřebíček, Ing. Beneš, Prof. Pavlík, Doc. Ritschelová, Doc. Slavík, Doc. 
Seják, Prof. Vyskot 
Závěr:  
Vědecká rada projednala předložený návrh studijního programu „„Environmentální geoinformatika“ a 
doporučuje zapracovat připomínky členů rady a návrh znovu předložit na příštím ( jarním) zasedaní. 
Podrobný záznam připomínek bude předán zpracovateli. 
Závěr byl odhlasován z počtu 15 členů rady 14 kladnými hlasy, jeden se zdržel hlasování. 
 
Studijní program „ Environmentální management“. 
představila  Doc. Ritschelová. 
Diskuze se zúčastnili: Doc. Seják,Prof. Vyskot, Ing.Zahálka, Prof. Hřebíček, Doc. Šoch, Prof. 
Vráblíková, Prof. Pavlík, Ing. Beneš, Ing. Richter, Ing. Pondělíček. 
Závěr: 
Vědecká rada  doporučuje přijmout stejný závěr, jako u prvního programu. Neodmítat materiál, jako 
celek, více jej propracovat a doplnit o   spolupráci s FSE UJEP. 
Závěr byl odhlasován15 kladnými hlasy z počtu 15 členů rady . 
 
3. Dlouhodobý záměr 2006-2010 FŽP UJEP. 
Návrh představil děkan FŽP Doc. Seják. 
Diskuze se zúčastnili: Prof. Hřebíček,  Doc. Šoch,  Doc. Ritschelová. 
Závěr: Připomínky  členů vědecké rady budou zapracovány do návrhu. 
Závěr byl všemi hlasy schválen. 
 
4. Různé:  
Prof. Vráblíková: Dotaz kolik výukových hodin mají odborní asistenti učit? Jaká jsou pravidla? 
Prof. Vyskot: Řád výukové povinnosti je připravován na Masarykově universitě. Je třeba do úvazku 
zapracovat i např. vedení bakalářských, diplomových prací a práce s doktorandy. 
Prof. Vyskot poděkoval prof.Vráblíkové za možnost zapojení studentů z Masarykové university  do „ 
Letní rekultivační školy“ FŽP UJEP. 
Ing. Zahálka: Navrhl pozvat Erazima Koháka a prof. Kelera na externí přednášku na FŽP UJEP. 
 
Děkan fakulty poděkoval členům Vědecké rady FŽP za účast na zasedání.  
 
Zapsala: doc. Blažková 


